



Dear families,

Another week has flown by with so many incredible opportunities for learning for your children, and community engagement for all.

لقد مر أسبوع آخر مع العديد من الفرص الرائعة لتعلم أبنائكم والمشاركة المجتمعية للجميع.





Meet the Leadership Team Coffee Morning and Tour

This morning we held our first 'Meet the leadership' tour and coffee morning with limited spaces, booking via the Engage portal. The tour was completely booked out; we are delighted that you are keen to see our wonderful school in action! All touring families were given a 'positive note' to hand out to a student at any time during their tour, as part of our 'positive noticing' policy. Thank you all for attending and for your kind words.



<u>تعرف على الفريق القيادي من خلال القيام بجولة في المدرسة وتناول قهوة الصباح</u>

لقد قمنا هذا الصباح جولتناً الأولى "لقاء القادة" من خلّال القيام بجولة وتناول قهوة الصّباح، من خلال الحجز عبر بوابة الطالب الإلكترونية (Engage) حيث ان الأماكن محدودة. يسعدنا أنكم حريصون على رؤية مدرستنا الرائعة على أرض الواقع! تم منح جميع العائلات المتجولة "ملاحظة إيجابية" لتوزيعها على الطلاب خلال جولتهم، كجزء من سياسة "الملاحظة الإيجابية" الخاصة بنا. أشكركم جميعا على الحضور وعلى كلماتكم الطيبة.



Maths Themed Thursday

Across Early Years it was wonderful to witness a colourful sea of maths hats, full of numbers and shapes across the playgrounds this morning. The children were all very proud of their creations and it was wonderful to see their confidence entering class to show their teachers their hard work! We have engaged in counting songs, provision linked to shapes and numbers across the classroom, and even went outside in the morning for a shape hunt! The children were very excited to use the ipads to capture their findings! It has been lovely to watch the excitement and joy on the faces of the children from making and wearing their hats today. Thank you for your ongoing support - we hope the children are able to share with you some of their new maths learning at the end of the day!











خلال السنوات الأولى، كان من الرائع أن نشهد تنوع من قبعات الرياضيات الملونة، المليئة بالأرقام والأشكال في الساحات هذا الصباح. كان الطلاب جميعًا فخورين جدًا بإبداعاتهم وكان من الرائع رؤية ثقتهم وهم يدخلون الفصل لإظهار عملهم المبدع لمعلميهم! لقد انخرط الجميع في حساب الأغاني، وربط الأشكال والأرقام خلال الفصل الدراسي، بل وخرجنا في الصباح للبحث عن الأشكال! كان الأطفال متحمسين للغاية لاستخدام أجهزة الآيباد لتسجيل النتائج التي توصلوا إليها! لقد كان من الجميل مشاهدة الإثارة والفرحة على وجوه الأطفال من مشاركة بعض ما تعلموه عن الأطفال من مشاركة بعض ما تعلموه عن الرياضيات معكم في نهاية اليوم!

We have had such an amazing Maths Day in Primary! We started off today celebrating all the brilliant number hats that the children had made – thank you for your support with this! We collaborated with different classes across the school to make maths exciting and interesting, the older children helped the younger children solve real life maths problems. We explored shape by investigating clues on a shape hunt and used our technology skills to help our maths learning through Blooket competitions! We have had a wonderful maths day and loved seeing all the valuable learning experiences for the children. We hope you hear lots about maths day and learn as much as we did!

قد أمضينا يومًا رائعًا للرياضيات في المرحلة الابتدائية! لقد بدأنا اليوم بالاحتفال بجميع القبعات ذات الأرقام الرائعة التي صنعها الأطفال - شكرًا لكم على دعمكم لهذا الحدث! لقد تعاونا مع فصول مختلفة في جميع أنحاء المدرسة لجعل الرياضيات مثيرة للاهتمام، حيث ساعد الأطفال الأكبر سنًا الأطفال الأصغر سنًا في حل مسائل الرياضيات. لقد اكتشفنا الشكل من خلال البحث عن أدلة واستخدمنا مهاراتنا التكنولوجية للمساعدة في تعلم الرياضيات من خلال مسابقات Blooket! لقد أمضينا يومًا رائعًا للرياضيات وأحببنا رؤية جميع تجارب التعلم القيمة للأطفال. نأمل أن يشارك معكم الأطفال ما تعلموه في يوم الرياضيات!

In Secondary we had a wonderful Maths Treasure Hunt today where all secondary pupils went to the hall during their Maths lessons. We combined problem-solving, critical thinking, teamwork, and mathematics. This promoted active learning by encouraging pupils to actively solve Maths problems, apply Maths concepts in real-world scenarios, enhance critical thinking skills, foster collaboration, boost motivation and engagement through competition and excitement. Therefore, this self-directed Maths learning, introduced a lovely variety into our learning today, whilst building confidence in Maths skills, making learning enjoyable, and preparing pupils for real-life problem-solving situations.

في المرحلة الثانوية، أجرينا اليوم رحلة رائعة للبحث عن كنز الرياضيات، حيث ذهب جميع طلاب المرحلة الثانوية إلى القاعة أثناء دروس الرياضيات. لقد جمعنا بين حل المشكلات والتفكير النقدي والعمل الجماعي والرياضيات. وقد عزز هذا التعلم النشط من خلال تشجيع الطلاب على حل مسائل الرياضيات بشكل فعال، وتطبيق مفاهيم الرياضيات في سيناريوهات العالم الحقيقي، وتعزيز مهارات التفكير النقدي، وتعزيز التعاون، وتعزيز الحافز والمشاركة من خلال المنافسة. لذلك، قدم تعلم الرياضيات الموجه ذاتيًا تنوعًا رائعًا في تعلمنا اليوم، مع بناء الثقة في مهارات الرياضيات، وجعل التعلم ممتعًا، وإعداد الطلاب لمواقف حل المشكلات الواقعية.

Family Workshops - English National Curriculum

Thank you to the families who joined us on Wednesday for our first English National Curriculum workshops of the academic year. In the EYFS phase families joined us to learn more about how they can support learning through play at home. In the Primary phase families learned how they can support their child at home with reading and suggested different strategies to engage their children in developing a love for reading.

<u> ورش العمل العائلية - المنهج البريطاني - مرحلة ما قبل المدرسة</u>

شكرًا للعائلات التي انضمت إلينا يوم الأربعاء في أولى ورش العمل الخاصة بالمناهج البريطانية للعام الدراسي. في المراحل التأسيسية EYFS، انضمت إلينا العائلات لمعرفة المزيد حول كيفية دعم التعلم من خلال اللعب في المنزل. كما تعرفت عائلات طلاب المرحلة الابتدائية على أساليب مختلفة لدعم أبنائهم في المنزل من خلال القراءة واقترحوا استراتيجيات مختلفة لتنمية حب القراءة لديهم. يرجى الاطلاع على العروض أدناه؛

Please see the slides available to access here;

- EYFS Learning through Play
- Early Years and KS1 Reading Workshop
- KS2 Home Reading Workshop

Next Week...

International Teacher and Teaching Assistant Day

On Thursday 5th October we are delighted to celebrate 'International Teacher and Teaching Assistant Day'. We are excited to mark the occasion by kindly asking children to bring in a flower for their favourite teacher or teaching assistant. The children can choose who they would like to give their flower to. Please support us in celebrating this special occasion by sending the children to school on Thursday 5th October with a flower.

الأسبوع المقبل

<u>اليوم العالمي للمعلمين ومساعدي التدريس</u>

Podcast Logo Competition

We are excited to share that our Aspen Heights podcast, entitled 'Ahlan!' is now on Spotify! Please follow the link to the latest episode to have a listen, and also 'follow' to be notified when a new podcast is launched. https://spotify.link/t6yXO6iwnDb

As we are not in school this Friday due to Prophet Mohamed's Birthday (PBUH); we are launching a competition instead of usual weekly homework. We invite budding artists and designers to design a logo for our Aspen Heights Podcast, entitled 'Ahlan!'

Please photograph and post your entry, together with your name, year group and class onto the padlet here:

https://padlet.com/cclark130/ahlan-at-aspen-podcast-logo-competition-sizgz7hj8h8t9dyl.

Winners will be announced in assemblies next week. Good luck!

يسعدنا أن نعلن أن البودكاست الخاص بنا في أسبن هايتس بعنوان "أهلاً!" أصبح الآن متاحًا على Spotify! يرجى اتباع الرابط الخاص بالحلقة الأخيرة للاستماع إليها، وكذلك "المتابعة" ليتم الإعلان عند إطلاق أي بودكاست جديد. https://spotify.link/t6yXO6iwnDb

بما أن يوم الجمعة عطلة بسبب المولد النبوي الشريف؛ سوف نطلق مسابقة بدلاً من الواجبات المنزلية الأسبوعية المعتادة. نحن ندعو الفنانين والمصممين الناشئين إلى تصميم شعار البودكاست لأسبن هايتس الخاص بنا، بعنوان "أهلاً!"

يرجى تصوير مشاركتكم ونشرها مع اسم الطالب والفصل الدراسي على اللوحة هنا:

.https://padlet.com/cclark130/ahlan-at-aspen-podcast-logo-competition-sizgz7hj8h8t9dyl

سيتم الإعلان عن الفائزين في اجتماعات الأسبوع المقبل. حظاً سعيداً للجميع!

Family Conferencing

It was lovely to see almost all of our Year 11 families on Wednesday evening. During our carousel family conferencing session teachers shared the resources which we use in school and went through the step-by-step plan of how and when they will complete the curriculum so that there is plenty of time for revision at the end of the course, in term 2 and 3 before the examinations begin in May 2024.

الاحتماعات العائلية

كان من الرائع رؤية جميع عائلاتنا تقريبًا في السنة الحادية عشرة مساء الأربعاء. خلال الاجتماعات العائلية، شارك المعلمون الموارد التي نستخدمها في المدرسة واستعرضوا خطوة بخطوة خطة حول كيفية وتوقيت إكمال المنهج الدراسي بحيث يكون هناك متسع من الوقت للمراجعة في نهاية الدورة التدريبية. في الفصل الدراسي الثاني والثالث قبل بدء الامتحانات في مايو 2024.

IB Family Evening

Thank you to all who attended the Y11/Y12 IB informal gathering.

Attendees gained insights into the IB curriculum and its effectiveness in preparing students for success in a rapidly changing world. Thank you to our dedicated IB teachers Mr Henderson, Ms Smith and Mr Udoh who were on hand to discuss the support they offer to students in the "Core". The EE, TOK, and CAS components were explored in detail, helping attendees grasp the profound impact of these elements. We had an engaging discussions and Q&A period allowed participants to gain a deeper understanding of how the IB program aligns with their academic and personal goals. A few tips to parents in supporting their children in the IB.

- Stay Informed: Learn about the IB program's curriculum and principles.
- Open Communication: Keep the lines of communication with your child open.
- Establish Routine: Create a balanced daily schedule for your child.
- Provide Study Space: Set up a quiet, organized study area at home.
- Encourage Independence: Foster responsibility and problem-solving skills.
- Offer Emotional Support: Be there to provide emotional reassurance.
- Balance and Self-Care: Promote a healthy work-life balance.
- Celebrate Achievements: Recognize and celebrate your child's successes.
- Seek Resources: Consider extra help or resources if needed.
- Advocate When Necessary: Advocate for your child's needs with the school.

أمسية عائلية عن البكالوريا الدولية

شكرًا لجميع الذين حضروا الاجتماع غير الرسمي عن البكالوريا الدولية لطلاب السنة 11 و12.

اكتسب الحضور رؤى حول منهج البكالوريا الدولية وفعاليته في إعداد الطلاب للنجاح في عالم سريع التغير. شكرًا لمدرسي البكالوريا الدولية المدون الدولية المتفانين، السيد هندرسون والسيدة سميث والسيد أودو، الذين كانوا حاضرين لمناقشة الدعم الذي يقدمونه للطلاب في "الجزء الأساسي". تم التحدث عن مواد EE و TOK بالتفصيل، مما ساعد الحضور على فهم التأثير العميق لهذه المواد. لقد أجرينا مناقشات رائعة كما أن فقرة الأسئلة والأجوبة أتاحت للمشاركين اكتساب فهم أعمق لكيفية توافق برنامج البكالوريا الدولية مع أهدافهم الأكاديمية والشخصية. بعض النصائح للآباء والأمهات لدعم أبنائهم في البكالوريا الدولية:

- ابق على اطلاع: تعرف على مناهج ومبادئ برنامج البكالوريا الدولية.
- التواصل المفتوح: حافظ على خطوط التواصل مع ابنك/ ابنتك مفتوحة.
 - **إنشاء روتين يومى**: قم بإنشاء جدول يومى متوازن لابنك/ ابنتك.
- توفير مساحة للدراسة: قم بإعداد منطقة دراسة هادئة ومنظمة في المنزل.
 - تشجيع الاستقلال: تعزيز المسؤولية ومهارات حل المشكلات.
 - تقديم الدعم العاطفي: كن موجودًا لتقديم الطمأنينة العاطفية.
 - التوازن والرعاية الذاتية: تعزيز التوازن الصحى بين العمل والحياة.
 - احتفل بالإنجازات: تعرف على نجاحات أبنائك واحتفل بها.
- **البحث عن الموارد**: فكر في الحصول على مساعدة أو موارد إضافية إذا لزم الأمر.
 - **الدعم عند الضرورة**: قم بالدفاع عن احتياجات ابنك/ ابنتك في المدرسة.

Attendance

This week the best attendance in EYFS goes to Nursery Dragonflies with 94.6% attendance. Well done Dragonflies!

This week the best attendance in Primary goes to Y1 Honey Badgers, Y3 Kingfishers and Y5 Jellyfish all with 100% attendance!!! Well done Honey Badgers, Kingfishers and Jellyfish!

This week the best attendance in Secondary goes to Year 7, with 98.2% attendance. Well done everyone!

حضور الطلاب

أفضل حضور في المراحل التأسيسية (EYFS) هذا الأسبوع كان من نصيب FS1 Dragonflies بنسبة حضور 94.6%. أحسنتم! أفضل حضور في المرحلة الابتدائية يذهب إلى الصف الأول Honey Badgers والصف الثالث Kingfishers والصف الخامس Jellyfish بنسبة حضور 100%!!! أحسنتم صنعاً جميعاً!

أفضل حضور في المرحلة الثانوية هذا الأسبوع، هو للصف السابع، بنسبة حضور 98.2%. عمل جيد جميعاً!

AMAZING LEARNING AT ASPEN HEIGHTS

EYFS

- Nursery Geckoes
- Nursery Butterflies
- Nursery Ladybirds
- Nursery Dragonflies
- FS2 Ducks
- FS2 Bulbuls
- FS2 Sparrows
- FS2 Owls
- FS2 Pipits
- FS2 Doves
- FS2 Storks

MOE

- EYFS Arabic
- Arabic
- Social Studies
- Islamic

Music

Whole school music

Primary

- Oasis
- Yl Honey Badgers
- Y1 Foxes
- Yl Pikas
- Yl Hares
- Yl Jerboas
- Y1 Sandcats
- Yl Desert Snakes
- Yl Herons
- <u>Y2 Oryx</u>
- Y2 Camels
- Y2 Leopards
- Y2 Gazelles
- Y2 Wolves
- Y2 Ibex
- Y3 Kingfishers
- Y3 Peacocks
- Y3 Ostrich
- Y3 Flamingos
- Y3 Sunbirds
- Y4 Houbaras
- Y4 Eagles
- Y4 Falcons
- Y4 Swifts
- Y5 Hawksbill
- Y5 Seahorses
- Y5 Jellyfish
- Y5 Parrotfish
- Y6 Dolphins
- Y6 Whales
- Y6 Manta Rays

Secondary

- Secondary English
- Secondary Maths
- <u>Secondary Science</u>
- Secondary Art
- Secondary D&T
- Secondary French
- Secondary Economics
- Secondary Humanities
- <u>Secondary Computing</u>

P.E & Swimming

Whole School P.E